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Geachte heer Prins, 
 
Op 13 februari jl. stelde u artikel 39 vragen met betrekking tot waardering van 
stations. Hierbij de beantwoording van uw vragen.  
 

1.Wat is volgens u de reden voor het feit dat de waardering voor station Sliedrecht 
Baanhoek in een neerwaartse spiraal zit? 

De gemeente heeft hier formeel geen rol in, maar zoals ProRail en NS aangeven, lijkt 
na drie bijzondere coronajaren de stationswaardering voor 2023 weer meer in lijn 
met de scores van voor de pandemie. De daling van 2023 ten opzichte van 2022 is te 
verklaren door het toenemende aantal reizigers na corona. Stations werden drukker 
wat invloed heeft op de waardering, terwijl het tijdens de coronajaren met weinig 
reizigers juist rustig was op het station. Ook de terugkeer van de forens na veel 
thuiswerken heeft invloed op de score. Die is doorgaans kritischer op zijn station dan 
reizigers die een dagje uit zijn. Voor station Sliedrecht Baanhoek is dit ook van 
invloed op de waardering. Terwijl ook die waardering nog zondermeer goed is.  
 
2.Hoe en wanneer gaat u proberen om de waardering voor station Sliedrecht 
Baanhoek te verbeteren? 

In de score voor station Baanhoek zien wij geen enkele aanleiding om te 
veronderstellen dat deze slecht is. Juist ook in relatie tot de oorzaken zoals de NS die 
aangeeft en genoemd in de beantwoording van vraag 1.   
 
3.Wat is volgens u de verklaring voor de jaarlijks wisselende waardering voor station 
Sliedrecht? 

De wisselende waardering voor station Sliedrecht is niet direct te verklaren. Wel zien 
we dat de waardering met een 7,4 in 2023 nagenoeg gelijk is aan de waardering met 
een 7,5 in Coronajaar 2021. Op basis van de gepresenteerde cijfers zien wij in elk 
geval geen aanleiding om ons direct zorgen te maken. Temeer ook omdat de 
waardering met een 7,4 met 0,4 punten is gestegen ten opzichte van 2022. Ten 
aanzien van het door u zogenoemde jojo-effect, zien wij de vooruitgang in 2023 van 
7,0 naar 7,4 eerder als een significant positief signaal, zonder meteen te 
veronderstellen dat dit gelet op het door u genoemde jojo-effect automatisch een 
lagere score in waardering over 2024 te verwachten valt. Wij weten ons daarin 
gesterkt vanwege de algemene positieve waardering die onze inwoners hebben voor 
de trein als openbaar vervoermiddel.      

 

 

 

 



 

 

 

 
 
 
 
4.Hoe wilt u ervoor zorgen dat de waardering voor station Sliedrecht in 2024 niet lager 
wordt dan in 2023? 
 

Wij blijven aandacht houden voor een schone en veilige stationsomgeving en zullen waar 
mogelijk onze invloed blijven uitoefenen op partijen die verantwoordelijk en bevoegd zijn 
eventuele benodigde maatregelen te nemen op het station. Waar wij als gemeente zelf 
maatregelen kunnen en mogen nemen, zullen wij ernaar streven die op een passende en 
adequate wijze uit te laten voeren. 

 
Hoogachtend, 
Burgemeester en wethouders van Sliedrecht, 
De secretaris,                     De burgemeester, 
 
 
 
 
N.H. Kuiper mca mcm         mr. drs. J.M. de Vries 
 

 


